



TRIALGP

Hertz

CTR INFO 03/2020

2/09/2020

TrialGP Entries - Changes on deadlines

Dear Participant, Rider, Assistant, Manager, Manufacturer, FMN Delegate,

After evaluation of the current situation, its unpredictable and even-faster evolution, the FIM must even more facilitate the participation of Riders, help the organizers and any other partner and thus save our Championships.

Please note that exceptionally for the 2020 season deadline for entries will be open until the start of Admin controls of the event. Pre-entries with the regular fee will still be 21 days before the event. Final entry list after admin control.

We look forward to seeing you at the events.

Cher Participant, Coureur, Assistant, Manager, Constructeur, Délégué FMN,

Après évaluation de la situation actuelle, de son évolution toujours plus rapide et imprévisible, la FIM doit encore plus faciliter la participation des Coureurs, aider les organisateurs et tout autre partenaire pour ainsi sauver nos Championnats.

Veillez noter qu'exceptionnellement pour la saison 2020, la date limite des inscriptions sera ouverte jusqu'au début des contrôles administratifs de la manifestation. Les pré-inscriptions au tarif régulier auront toujours lieu 21 jours avant la Manifestation. Mais l'Entry list définitive sera communiquée après les contrôles administratifs.

Dans l'attente de vous voir sur nos Manifestations.

Anna Clarena
Trial Commission Coordinator
11 ROUTE DE SUISSE
CH - 1295 MIES

TEL +41 22 950 95 08
anna.clarena@fim.ch
WWW.FIM-LIVE.COM